
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXV/2017 
z XXXV sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 09 listopada    2017 r.  

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Kraszewice 

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański   o godz. 14:15 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych i gości oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki 

nr 1i 2  do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej 

sesji przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXXV sesji Rady Gminy. 

3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) Zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Kraszewice na rok    

    2018 na realizację projektu „ Poprawa jakości powietrza poprzez zwiększenie     

    udziału OZE w wytwarzaniu energii na terenie Gminy Czajków i Gminy    

    Kraszewice” realizowanego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego  

    Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020  

5. Wnioski i zapytania radnych. 

6.  Odpowiedzi na wnioski. 

7.  Zakończenie obrad sesji  

W sprawie porządku obrad nie zgłaszano uwag ani zapytań.W wyniku 

głosowania porządek został przyjęty przez Radę Gminy.                                 

(za –13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów). 

 

Punkt 3.Wybór Sekretarza obrad sesji. 

Na Sekretarza Obrad XXXV Sesji Rady Gminy wybrany została radna 

Jolanta Łuszczek  

 

Punkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

1) Zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Kraszewice na rok    

    2018 na realizację projektu „ Poprawa jakości powietrza poprzez zwiększenie     

    udziału OZE w wytwarzaniu energii na terenie Gminy Czajków i Gminy    

    Kraszewice” realizowanego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego  

    Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020  

W sprawie projektu uchwały radni zgłosili następujące uwagi i zapytania:  

 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Musimy podjąć uchwałę jeszcze raz 

ponieważ jest wynikiem wniosku jaki złożyliśmy wspólnie z Gminą Czajków. Z 



racji tego że jest trudnym i obszernym wnioskiem zleciliśmy napisanie go firmie 

Semper Power. Wyniknęło kilka drobnym błędów w punkcie 15 jest 

zastrzeżenie które dotyczy tego że my w uchwale mieliśmy zapis iż 

zabezpieczamy środki w przypadku otrzymania dofinansowania . ten punkt był 

konsultowany przed złożeniem wniosku. Wójt Gminy Czajków był osobiście w 

Urzędzie Marszałkowskim i była potwierdzona uchwała. W momencie 

potwierdzenia wniosku okazuje się że mamy dopisać że zabezpieczymy środki 

ale bez dopisku że w przypadku otrzymania  dofinansowania zabezpieczymy te 

środki. Ta zmiana w uchwale  dotyczy praktycznie tego jednego zwrotu.  

Radny Jan Kędzia stwierdził że uchwała z 18 sierpnia była lepszą bo nie  

musieliśmy zabezpieczyć środków. 

Radny Jan Wojtaszek poinformował ze w tamtej uchwale nie było kwoty . 

Radny  śledził regulamin wcześniej i w regulaminie tego programu wyraźnie 

jest napisane że należy  zabezpieczyć środki. 

Wójt Gminy odp że Uchwała zabezpieczała te  środki. My tylko mamy zmienić 

zapis że nie zabezpieczamy w przypadku przejścia wniosku tylko mamy napisać 

że po prostu zabezpieczamy w uchwale intencyjnej. 

Radna Adela Puchała zapytała czy musimy zabezpieczyć te środki w uchwale 

budżetowej ? 

Wójt Gminy odp że nie ma takiego wymogu. Pieniądze muszą być 

zabezpieczone w dzień podpisania umowy  

Radny Jan Kędzia dopytał czy ta uchwała jest taka sama jak w Gminie 

Czajków? 

Wójt Gminy odp że jest to taka sama uchwała. 

Radny Jan Wojtaszek stwierdził że skoro w lutym będzie rozstrzygnięcie , 

decydując się teraz musimy zabezpieczyć te środki. 

Wójt Gminy poinformował ze to radni zdecydują kiedy zabezpieczamy środki. 

Sekretarz Gminy dopowiedział iż dali nam krótki termin na to aby poprawić 

uchwałę i w tym terminie nie jesteśmy w stanie stworzyć prowizorium . Dlatego 

zabezpieczymy środki w uchwale budżetowej w momencie gdy będziemy 

składali wniosek.  

Radny jan Wojtaszek zapytał czy 700tys to kwota na wkład własny. 

Radny jan Wojtaszek zapytał o wpłaty beneficjentów czy one nie wpływają do 

naszego budżetu ? 

Wójt Gminy odp iż są to pieniądze które mieszkańcy płacili za wykonanie 

projektu  

Radny Jan Wojtaszek dopytał również czy ta pożyczka wpłynie na konto Gminy 

to 85%? 

Wójt Gminy odp że to wpłynie na nasze konto i mieszkańcy potem będą nam 

wpłacać. My przez 5 lat będziemy właścicielem tej instalacji i będziemy za nią 

odpowiedzialni. 

Radny Jan Kędzia zapytał ile dokładnie osób złożyło wniosek  

Wójt Gminy odp że ok 130 osób  



  

  

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano więcej uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 13 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XXXV/197/2017 w 

sprawie Zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy 

Kraszewice na rok 2018 na realizację projektu „ Poprawa jakości powietrza 

poprzez zwiększenie udziału OZE w wytwarzaniu energii na terenie Gminy 

Czajków i Gminy   Kraszewice” realizowanego w ramach Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020  
 

 (za - 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów), 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 

 

Punkt 5. Wnioski i zapytania radnych  

Radni nie zgłosili żadnych wniosków ani zapytań 

 

 

Punkt 7. Zakończenie obrad sesji.    

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, 

Skarbnikowi Gminy  i pozostałym uczestnikom za udział w obradach - 

zamykając tym samym o godz. 15:05 XXXV sesję Rady Gminy Kraszewice.  

 

 
   Protokołowała:                      Sekretarz Obrad XXXV sesji Rady Gminy 

 

Lidia Plewa                                                    Jolanta Łuszczek  
 


